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     Protokół Nr 242/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 1 lutego 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany  planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

4. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2022 rok. 

6. Podjęcie decyzji w prawie nieodliczania podatku vat naliczonego w 2022 roku od 

faktur zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku. 
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7. Podjęcie decyzji w prawie nieodliczania podatku vat naliczonego w 2022 roku od 

faktur zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego”. 

9. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” 

w Barlinku”. 

10. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki i wywrotów drzew 

przy drogach powiatowych oraz podpisanie umów sprzedaży. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany  planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że jest to uchwała 

wykonawcza po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 242/807/2022 z dnia 1 lutego 2022 roku w sprawie 

zmiany  planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

1. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy z dnia 

27.01.2022 znak MOS.3010.6.2022.KM o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 

rok w kwocie 8 000,00 zł w celu zapewnienia środków na naprawę instalacji wodociągowej 

polegającej na wymianie rury głównej doprowadzającej wodę do budynku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wyjaśnienia dotyczące powstania przedmiotowej awarii? 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu z dnia 

24.01.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok w kwocie  

4 700,00 zł na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2021 rok dla pracownika 

oraz w celu zabezpieczenia środków na wydatki dotyczące zapłaty podatku VAT należnego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy usterka instalacji wodociągowej w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym 

w Smolnicy została usunięta? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że usterka nie została jeszcze naprawiona, jednakże wyłoniono już 

wykonawcę zadania.  Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące awarii instalacji wodociągowej 

polegającej na wymianie rury głównej doprowadzającej wodę do budynku. Poinformowała, 

że naprawa zostanie przeprowadzona w czasie ferii zimowych w placówce. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje 

się na podstawie: 

1) wniosku Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 89.800 zł w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe  

w związku z otrzymaną dotacją od Gminy Barlinek na pokrycie kosztów związanych  

z funkcjonowaniem w Barlinku filii Wydziału komunikacji.  

2) wniosku Wicedyrektora o przeniesienie kwoty 200 zł pomiędzy paragrafami  

w rozdziale 80120 – Licea ogólnokształcące w celu zapewnienia środków na wypłatę 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2021 rok.  

3) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 558,02 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85510 – Działalność 

placówek opiekuńczo–wychowawczych w związku z koniecznością dokonania zwrotu części 

odpłatności za pobyt wychowanka w RPOT w Dębnie za 2021 rok.  

 

Wicestarosta  - Alicja Prill 

Zaproponowała ujęcie w projekcie uchwały ww. wniosków o zmiany w planie wydatków tj: 
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1) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o przeniesienie 

kwoty 8.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85421 – Młodzieżowe ośrodki socjoterapii 

w celu zapewnienia środków na naprawę instalacji wodociągowej. 

2) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie pomiędzy paragrafami kwoty 2.700 zł w rozdziale 80140 – Placówki 

kształcenia ustawicznego i centra kształcenia zawodowego na wypłatę dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego oraz kwoty 2.000 zł w rozdziale 85410 – Internaty i bursy szkolne  

w celu zabezpieczenia środków na wydatki dotyczące zapłaty podatku VAT. 

(Zmieniony uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzje o ujęciu w projektu uchwały dwóch wniosków przyjętych 

przez Zarząd Powiatu w dniu 1.02.2022r. oraz podjął uchwałę Nr 242/808/2022 w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie decyzji w prawie nieodliczania podatku vat naliczonego w 2022 roku od faktur 

zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Ad. 7 

Podjęcie decyzji w prawie nieodliczania podatku vat naliczonego w 2022 roku od faktur 

zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowe sprawy. Wyjaśniła, że obie jednostki zgodnie  

z przepisami mają możliwość odliczenia podatku vat naliczonego od podatku należnego  

z dokonanych zakupów. W Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku kwota roczna 

wyniosłaby 2235,65 zł, a w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu 1866,00 

zł. Jednakże z uwagi na to, iż kwoty te są niewielkie w porównaniu do nakładów pracy jaką 

należy wykonać w celu prawidłowego dokonania odliczeń podatku vat proponuje się nie 

dokonywania przedmiotowego odliczenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodliczanie podatku vat naliczonego w 2022 roku od 

faktur zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych 

w Barlinku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 



5 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodliczanie podatku vat naliczonego w 2022 roku od 

faktur zakupu wg. ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych 

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na wniosek Wydziału Dróg, prowadzi postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego dot. wycinki drzew przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na 

terenie Powiatu Myśliborskiego. Najkorzystniejszą ofertę złożył Wykonawca Zakład 

Usługowo-Handlowy Agnieszka Aniśkiewicz z Myśliborza. Kwota wybranej oferty – 

69 498,00 zł. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, ile drzew zostanie wycięte? 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że wycince podlegają drzewa posiadające prawomocną decyzję o wycięciu. 

Zgodnie z umową jest ich 65 szt. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy z firmą Zakład Usługowo-Handlowy 

Agnieszka Aniśkiewicz z Myśliborza dot. realizacji zadania pn. „Wycinka drzew 

przydrożnych rosnących w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru 

wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w dniu 31.01.2022 r. nastąpiło 

otwarcie ofert w ramach postępowania pn. „Przebudowa budynku oraz pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku”.  

W terminie składania ofert wpłynęły cztery oferty. Najkorzystniejszą złożył ZAKŁAD 

OGÓLNOBUDOWLANY TADBUD - JÓZEF ŻYBURA z Chwalęcic na kwotę 781 
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195,06zł.Kwota zabezpieczona w budżecie Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku na realizację zadania wynosi 730.000,00 zł brutto. Kwota najniższej oferty 

złożonej  przewyższa o 51 195,06 zł  kwotę jaką Zespół Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku może przeznaczyć na sfinansowanie zadania. Szacunkowy koszt inspektora 

nadzoru inwestorskiego to 28 804,94 zł. (około 3% wartości oferty). Łącznie brakująca kwota 

to 80 000,00 zł. W związku z powyższym w przypadku, gdy Wykonawca spełniał będzie 

warunki udziału w postępowaniu oraz nie będzie  podlegał wykluczeniu, w celu podpisania 

umowy niezbędne jest posiadanie przez Zamawiającego odpowiedniej ilości środków 

finansowych. Decyzja o braku zgody na zwiększenie środków finansowych daje podstawy do 

unieważnienia postępowania.  
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o zwiększenie środków finansowych w celu realizacji przedmiotowego 

zadania. Zwróciła uwagę na konieczność dostosowania pomieszczeń do nowego roku 

szkolnego. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Dodała, że nie dokonano zmian terminów realizacji zadania i zostanie ono wykonane do 

końca miesiąca sierpnia 2022 roku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych  

w kwocie 80 000,00 zł w celu wyboru wykonawcy do realizacji zadania pn. „Przebudowa 

budynku oraz pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim 

piętrze budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki i wywrotów drzew przy 

drogach powiatowych oraz podpisanie umów sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że wpłynęło 7 wniosków osób fizycznych 

o wyrażenie zgody na zakup drewna o łącznej ilości 19 m
3
. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki i wywrotów 

drzew przy drogach powiatowych oraz podpisanie umów sprzedaży. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 11 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat dotyczący pisma Burmistrza Barlinka z dnia 17.01.2022r. znak 

RGN.III.7003.5.1.2022 w sprawie zaplanowania przez Gminę Barlinek kwoty 2 500 000,00 zł 

ba rzecz Szpitala Barlinek oraz prośby o podjęcie decyzji w zakresie dofinansowania spółki 

przez Powiat Myśliborski. (Pismo stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). Poprosił  

o informacje na temat ustaleń w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące prowadzonych rozmów w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że 

w kwocie 2 500 000,00 zł są obligacje i odsetki od obligacji.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kalkulacji związanej z przekazaną kwotą i wartością jaką powinien wnieść 

Powiat Myśliborski proporcjonalnie do posiadanych udziałów. Przekazał, że kwestia ta 

powinna zostać ustalona.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że należy wystąpić do Burmistrza Barlinka z zapytaniem, co wchodzi w skład 

kwoty 2,5 mln zł zabezpieczonej w budżecie Gminy Barlinek na 2022 rok z przeznaczeniem 

na rzecz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię udzielenia dofinansowania dla spółki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również poprosiła aby wystąpić do Burmistrza Barlinka w kwestii podania struktury kwoty 

zabezpieczonej w budżecie Gminy Barlinek na 2022 rok z przeznaczeniem na rzecz Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. Wówczas będzie możliwość odniesienia się do prośby dotyczącej 

dofinansowania spółki przez Powiat Myśliborski. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Burmistrza Barlinka z dnia 17.01.2022r. znak 

RGN.III.7003.5.1.2022 i podjął decyzję o wystąpieniu do Burmistrza Barlinka z zapytaniem 

co wchodzi w skład kwoty 2,5 mln zł zabezpieczonej w budżecie Gminy Barlinek na 2022 

rok z przeznaczeniem na rzecz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący naboru wniosków  ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. 

Zaproponowała rozważenie możliwości złożenia w przyszłych naborach wniosku na zakup 

tomografu komputerowego dla Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że podobne wnioski były składane przez inne powiaty i uzyskały akceptację. 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 12 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:55 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

…………………………… 

 


